
 

 

 Steenwijk, 13-01-2020 

 

Aan: Het college van  Steenwijkerland 

Betreft: aanvullende schriftelijke vragen torenhoge winsten zorg- en jeugdinstellingen  

Geacht college, 

Op 26 september 2019 heeft GroenLinks schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot de torenhoge 

winsten bij zorginstellingen. 

De actuele berichtgevingen in het nieuws maken dat wij nog vragen hebben naar aanleiding van uw 

antwoorden. 

U gaf in de beantwoording aan de top 5 van instellingen te hebben gecontroleerd op de 

winstpercentages en dat de in de gemeente actieve zorginstellingen volledig maatschappelijk 

verantwoorde percentages hebben gehanteerd. 

Het is jammer dat u gekozen heeft om slechts 5 instellingen te controleren op hun winstpercentage. 

Zo zien wij dat jeugdhulpinstelling Auti-Start in 2017 een winstpercentage had van 14,5%, volgens u 

een vertekend beeld van de realiteit omdat er in 2017 een aanzienlijk, achterstallig bedrag is 

overgemaakt.  

Echter zien wij in 2018 wederom een hoog percentage winst, namelijk 8,9%.  

De winstpercentage van Pluryn zijn niet weergegeven. 

Het goedkeuren van percentages hoger dan 3% vinden wij zorgwekkend en maakt dat de kosten voor 

bijvoorbeeld jeugdhulp de pan uit rijzen. 

Groenlinks heeft de volgende vragen: 

• Is het u bekend dat gemiddeld genomen een percentage van 2 tot 3% voldoende moet zijn 

voor zorginstellingen om hun continuïteit te borgen? 

• Wat is de reden dat u een percentage van hoger dan  3% volledig maatschappelijk 

verantwoord vindt? 

• Wat is de reden waarom u slechts 5 instellingen heeft gecontroleerd op winstpercentages? 

• Bent u bereid om nogmaals een kritisch onderzoek te doen naar alle gecontracteerde 

zorginstellingen die actief zijn in Steenwijkerland, met betrekking tot hun winstpercentage en 

bij het hanteren van hogere winstmarges dan 4% de zorginstelling goed onder de loep te 

nemen? 

• U geeft aan in de beantwoording dat Pluryn een beperkt aantal cliënten heeft in 

Steenwijkerland. Een winstpercentage is niet bekend? Wat bedoelt u met kosten-intensieve 

verblijfsplekken? 

Aletta Makken 

Fractie GroenLinks 


